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Emne: Spørsmål til Fylkesordfører i Fylkestinget 11. Mars
Vedlegg: 

Kjære fylkesordfører!

Sotrasambandet har planlagt oppstart i 2017, noko som er sagt av ulike samferdselsministrar. Derfor er det viktig for 
prosjektet at alt vert lagt til rette frå vår side, slik at alle hindringar for oppstart i 2017 vert eliminert og at 
framdriftsplanen kan haldast.
Det er nødvendig å få på plass eit Bompengeselskap som kan vera pådrivar for prosjektet,  og spørsmålet til 
fylkesordføraren er kor tid han vil få på plass dette?

Med helsing
Torill Selsvold Nyborg
Gruppeleiar KrF
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